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诚朗国际物流

让国际物流安全 便捷 可靠
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诚朗国际物流
 成立于2016年，总部在中国深圳，现有员工130人，办公面积一千平
米，仓库面积一万平米。可以服务的起运港口有深圳、广州、厦门、福
州、宁波、上海、青岛、天津。公司人均从业经验在五年以上，最长从
业经验超过20年，业务员/操作/商务人员均通过严格的培训合格后上
岗，专业和敬业的工作人员为您的货物能够安全、快速的抵达目的地保
驾护航！选择我们，您将获得优质、专业的海运服务，让您的事业更加
成功。

Was founded in 2016, Head office is located in Shenzhen China, 130 staffs 
with at least 5 years logistics business experience and 10,000 square meters 
warehouse, we are capable to offer service from all major ports of China 
including Shenzhen, Guangzhou, Xiamen, Fuzhou, Ningbo, Shanghai, 
Qingdao and Tianjin. Meanwhile the whole team including Salesmen/opera-
tors/Marketings is dedicated to ship your goods to destination safely and 
timely! Choosing us and you will receive quality, professional Marine services 
to make your career more successful.

使命：让国际物流安全 便捷 可靠
Our mission is make logistics more safe, convenient and reliable



海运是我们的核心业务，我们有覆盖全球100多个国家200多个港口的全球物流服务网络体系 。我们和COSCO、
EMC、CNC-CMA、MSK、WHL、ONE、OOCL、SITC、KMTC、HMM、RCL等船公司建立长期合作伙伴。我们
以全球化的物流网络与船公司的紧密合作为支撑，致力于为客户提供卓越的海运服务,包括从中国去往其他国家
出口海运服务，去往第三国的转口海运服务，以及从东南亚东北亚起步去往他国的海运订舱和进口海运服务。

Ocean freight as our core business, our global logistics service network covers more than 200ports from more than 
100countries. We set up long-term stable relationship with carriers including COSCO/EMC/CNC-CMA/WHL/ONE/OO-
CL/SITC/KMTC/HMM/RCL. Our global logistics network and close relationship with the carriers as support, We are commit-
ted to offer extraordinary ocean freight service to our customers including exports and imports from China, transit to the 
third country and exports and imports from Southeast Asia countries.
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海运整柜



美西、美东拼柜，后端卡车专线每周发车直送FBA仓库和大件货一件代发服务    
中国到美国拼柜，后端商业地址和私人地址的派送
温哥华、卡尔加里、多伦多直拼路线，清关派送服务，覆盖FBA地址/商业地址/
私人地址
我们确保安全，可靠，时效。

Consol service to USA Eastern& Western coast, weekly domestic special trucking line to 
FBA warehouse, distribution to business& residential locations.
Direct consol service and clearance to Vancouver , Calgary, Toronto including FBA 
warehouse/business & residential locations
Safe, reliable and timely service ensured 


��
跨境电商物流

中国到美国海运专线直送亚马逊FBA仓库
Direct ocean service from China to USA FBA warehouse FBA电商业务

可派送电商仓库/商业地址/私人地址F
Delivery service to AMAZON warehouse/Business & Private locations

自有拼柜仓库和拆柜仓库A
Private warehouse for consolidating and unstuffing

申报合规和清关合规B
Legal customs declaration and clearance

货物全流程跟踪可视化C
Visualization of the whole process for goods’ tracking

7*24小时客服支持D
7*24 custom service supporting

个性化物流解决方案E
Personalized logistics solutions



开辟了印尼/马来西亚/新加坡,越南/泰国/缅甸/柬埔寨散货和整柜双清到门业务，确保客户在时效和货物安全的保障下，享受便捷和实惠。

We opened LCL&FCL Door to Door service to Asia countries including Indonesia /Malaysia/Singapore/Vietnam/Thailand/Myanmar/Cambodia to ensure 
our customers’ goods safety and on-time delivery, as well as convenient and cost saving service. 
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散货拼箱和东南亚双清



诚朗国际物流是多家国际货运代理联盟的会员，在长期的业务对接中，
我们可以专业熟练操作世界各个国家目的港服务，为客户提供完备的全
球化物流服务方案，包括第三国出运，跨境转运，内陆过境运输，目的
港代收运费，目的港换单服务，目的港清关，目的港卡车派送，海外仓
储等。

KINGONE, as the member of many international freight forwarding alliances, 
we can expertly operate destination port services in various countries in the 
world, including customs clearance, D/O, POD delivery, overseas warehous-
ing, etc., even third-country shipment, cross-border transshipment, inland 
transit transportation, freight collection in POD.
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目的港服务



诚朗国际物流依托海运整柜的优势，整合国际和国
内的铁路，卡航，仓库和轻卡的资源，以客户的需
求出发，量身定制国内到国际的多式联运业务及运
输方案咨询服务。

Kingone Logistics has competitive advantage of ocean 
transportation, combining our international and 
domestic railway transportation, air transportation, 
warehousing and trucking resource, we provide a 
customize international freight solution base on your 
needs.
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国际多式联运业务



华南始发到中欧,中亚和中俄的铁路单柜/铁路拼箱/包列 业务，为客户实现站到站和门到站服务，同时提供铁路集装箱租赁和铁路集装箱拖车
提货服务。

We provide door to door railway services including FCL/LCL/Entire freight train from South China to Europe/Russia/Central Asia, we also offer containers 
rental and trucking services for railway transportation.

�����­��	
 �������������	��������	�������
�	��� 
	����
����	�����

中欧/中俄/中亚铁路运输服务



我们依托在船公司、码头、堆场的经验，以及在全球五十多个国家的
合作代理，为客户提供散杂船，海外工程EPC，滚装船，特种柜等大
件物流服务，我们也为新能源汽车的海运和铁路出口运输提供专业的
装柜服务和海运服务，为客户设计安全和成本最优的物流方案。

We provide Breakbluk, EPC, Ro-Ro and OOG shipping service for our clients 
build upon our years experiences working with shipping line, port and 
container yard along with our trusty agents over more than 50 counties. We 
also offer the most safety and cost effective ocean/railway transportation 
solution for New energy vehicle to clients.
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散杂船/大件物流
特种柜运输



目前公司拥有重、中型集装箱拖头26台，不同吨位吨车10台，对外
挂靠车辆几十台，其中包含带本监管车、平板车、吊车、冷冻拖头及
危险品专用拖车，能够满足各类客户群体的拖车运输需求。

We have more than 50 trucks use in daily business,they serve various 
purposes to satisfy clients needs,including Bonded/Flatbed/Boom/Refrig-
erated and special truck for DG goods.
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拖车业务
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增值业务

物流网络
的规划与设计
Logistics network plan 
and design

货物流通加工
及包装配送
Cargo distribution 
processing

库存控制决策
与建议
Inventory control 
solution

物流咨询
与培训业务
Freight forwarding 
consulting and  training

供应链
解决方案设计
Supply chain solution
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合作伙伴

加入组织
 JCtrans  WLA  WFNNVOCC

 WWPC  SZCBEA CCBEC
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谢 谢 观 看


